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内容概要

讲，文字十图表+思维导图，备考攻略全透视，练，原创题+精选题，科学搭配，强化训练，测，检测
题+预测题，循环测试，及时查漏补缺，评，答案册+知识积累手册，组合装订，答疑解惑。
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章节摘录

　　The China Railway Group has the contract to carry out a study that will link Phnom Penh（金边） with
Snoul near this countrys western border with Vietnam.　This 255 kilometer stretch will complete the
Singapore-to-Kun-ming line， a railway connecting southeast Asia to the heart of China.　　Paul Power， an
advisor to the Cambodian government says， "It makes Cambodia the center of transportation between China and
Singapore and you would have a port link， you would have a link to Thailand， youll have a link through to
Vietnam and the results for that， for Cambodia in the region， are that Cambodia becomes the center. "　　He
says freight（货运 ） will provide the greatest economic benefits， particularly for shipping goods like rice. The
railway will be a cheaper alternative to ships and trucks. However， the contractors first must deal with the issue of
resettling people living along the route. In Cambodia， poor landholders often are pushed out with little
compensation（ 补偿） to make way for commercial developments， causing considerable public anger. If the
resettlement issues are resolved quickly then authorities hope the first passengers from Singapore to China and
beyond as far as London， will start boarding within the next two years.
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媒体关注与评论

　　《科力英语系列》的封面非常简洁大方，让我们爱不释手，非常符合我们高中生的品味。
内容很新颖，很多材料都是和时事挂钩的，难度由易到难，符合我们的学习情况。
题量比较大，能够充分满足我们的备考需求。
而且文章配图精美，能为我们的学习增添乐趣！
　　——学生　　《科力英语系列》有一套科学的编写理念，有练有测，有利于孩子全面系统地学习
英语，提高英语成绩。
另外，这个系列的书性价比很高，题量大，内容丰富，价格又不算高，值得选择。
　　——家长　　《科力英语系列》由全国著名英语报刊的优秀作者联袂编写，文章注重原创，内容
新颖，题材丰富，题量充足，涵盖面广，具有很强的权威性、前瞻性和导向性。
该系列丛书充分体现新课改理念，以“讲、练、测、评”为线索，遵循科学规律，探幽入微，由浅入
深，体例科学完美，形式新颖独到！
　　该系列丛书面向全体学生，精心编制，科学实用，尤其是答案解析详尽，重点短语，长难句单独
提炼成册，能够为学生扫清学习障碍，使学生的英语综合能力得到实质性提高。
　　——老师
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